

Minnesanteckningar TEAMS styrelsemöte angående förvaltningsplan för 2021-2024

Tidpunkt: 2021-03-04. KL 18.00

Närvarande: Martin Zwahlen, Krister Backlund, Johan Nilsson, Emil Näslund, Lars-Erik Granbacka

- Martin Zwahlen öppnade mötet.
Tidsplan för detta möte – vi siktar på att vara klara till 19.30
- Lars-Erik Granbacka skriver minnesanteckningar
- **Åsikter från ÄFO (vi har fått ett utskick)**
Vi gick igenom de utskick som kommit från ÄFO och de direktiv som man angett. Ny preliminär plan ska vara inne till 24 mars.
Inga konkreta mål i direktiven och vi hamnade i en diskussion om föregående plan och vilken vinterstam som kan vara den rätta. Funderingar även på den uträkning vi fått från Magnus Persson på vinterstammen.
- **Åsikter från jaktlagen från frågeformuläret vi skickade ut.**
Vi tittade på de svar som inkommit från jaktlagen. Bl.a. önskemål om ”pott” för älgar som inte skjutits vid visst datum. Flesta för fortsatt frikalvavskjutning, Många som tycker att älgstammen inte minskat eller ligger på samma nivå fortfarande. Många förordar 50/50 i avskjutning av ko-tjur men även fortsatt spara tjurar över 10 taggar i september.
- **Vinterstam, hur ligger vi till?**
Vi la in olika värden i älgfrode för att se hur det slog med vinterstammen efter 3 år. Små förändringar kan påverka mycket. Vi måste få mer data för att kunna göra en bra bedömning på nuvarande vinterstam och vilket mål vi vill ha om 3-år.
Diskussion fördes om vad som är bra fyllnadsgrad i avskjutningen och vad som kan accepteras. Fortsatt så kommer det att se olika ut i vinterstam inom vårt område som även kommer göra att avskjutningen blir olika för våra jaktlag.
Johan fick i uppdrag att ta en kontakt med Magnus Persson om ytterligare metoder för att beräkna vinterstammen
- **Den nya planen, parametrar att ta med förutom simulerad vinterstam – t.ex. rovdjur, trafikdödat mm.**
Diskussion om övrig dödlighet för älgstammen. Vi har varit i kontakt med jägareförbundet (Peter Eriksson) för att se om vi kan få en bättre statistik för trafikdödade älgar. Martin har skickat in en bättre karta till Peter Eriksson över vårt område. Vi har ännu inte fått in någon statistik från jägareförbundet
Lars-Erik får i uppdrag att kolla med Banverket - Trafikverket om dem har någon statistik vi kan ta del av.
- **Hur går vi vidare med planen efter ikväll?**
Vi bestämde att ha ett nytt TEAMS möte även nästa vecka och preliminärt torsdag 11 mars.
Vi vill gärna ha Micke Westin med på detta möte för att få lite mer fakta från ÄFO.

,

- **Hjortskötselområdet.**

Vi måste komma in med en förvaltningsplan för det nya kronhjortsområdet till länsstyrelsen.

Emil och Krister kontaktar Anders Lundkvist som en av kontaktpersoner för gruppen som ska göra nya planen.

- **Övriga frågor.**

Diskussion fördes om tilldelning för mindre jaktlag och om man skulle kunna se på hur älgstammen ser ut i området och utifrån det kunna ge en annan tilldelning. Vi får fortsätta diskussionen längre fram.

Stoppdatum för eventuell avlysningsjakt diskuterades och hur det praktiskt skulle kunna genomföras.

Hur ser vi på taggförbudet? Är det möjligt att släppa på några större tjurar i september.?

Inget entydigt svar från jaktlagen.

- **Mötet avslutades.**

Vi höll tiden exakt – 19.30